

www.i-learner.edu.hk



## i-Learner Summer Courses 2025 中. 英. 數暑期課程

13th July七月 - 31st August八月2025

Join i-Learner this summer for: 今夏來到i-Learner參加:

1. Weekly Inspiring Summer Courses 繆思暑期課程(一週一課)	– P. 3-7	
2. Daily Summer Intensive courses 夏日精選課程(一日一課)	– P. 8-13	

3. Summer English and Mandarin camps (Half-day / Whole-day) 英文/普诵話營夏令營(全日/半日)

## Registration and Enrolment 報名方式

#### Existing or former students 現就讀或曾就讀本中心課程的學生:

- 1. Fill in the form at https://vl.i-learner.com.hk/online form.php 家長可填寫網上表格報名。
- 2. Register at one of our centres 您也可以跟尖沙咀或灣仔中心查詢及報名。
- 3. WhatsApp 9049 3014 or call us at 3113 8815 WhatsApp 9049 3014, 或致電 3113 8815。

#### New Students 新學生:

- 1. Visit https://www.i-learner.edu.hk/booking-an-assessment/, or WhatsApp 9049 3014 to book a free assessment with one of our senior teachers. 家長可於我們的網站,或WhatsApp 9049 3014 預約由資深導師負責的免費評估。
- 2. Register for one or more courses recommended after talking with our senior teachers. 評估後我們會為學生推薦合適的課程。

#### All our classes are held in small groups and places are limited. Please register early. 學額有限, 請盡早報名。

#### \*\*Discount優惠:

New and existing students who have not attended the same course series in the past 6 months are eligible for the following discounts:

For 10 lessons or more with immediate payment, enjoy a **10% discount;** for 25 lessons or more with immediate payment, enjoy a 20% discount.

新生及現讀學生,如半年內未曾就讀同一課程系列,可享以下優惠: 報讀10節課或以上, 並即時預繳費用, 即可享九折優惠; 報讀25節課或以上,並即時預繳費用,即可享八折優惠。

2. If a student recommends a new student to join a course for more than 10 lessons, both students will each receive \$100 coupons. 推薦一個新生參加10節課或以上, 新生和舊生同時獲得100元港幣。

\*\* i-Learner Education Centre reserves the right of final decision on the eligibility of any student for the above offers. 智愛學教育中心保留最終決定權。







- P. 14-16

# Weekly Inspiring Summer Courses 繆思暑期課 2025

Join our Inspiring English, Chinese and Maths classes for weekly lessons to boost your skills this summer. 這個夏天, 每週一課, 參加i-Learner的繆思英文課程、數學課程和我們的夏木中文課吧。

## **Inspiring Summer Course Packages**

i-Learner Inspiring course packages are great summer solutions to help students make weekly progress towards their academic achievement goals.

<u>Grades</u>	Package	Details
		<u>English</u>
Pre P1-S3	Inspiring Summer Package 1: Chinese, English and Maths 學好中英數	<ul> <li>Chinese Inspiring (7 lessons)</li> <li>English Inspiring (7 lessons)</li> <li>Maths Inspiring (7 lessons)</li> <li>Total fees: \$6300, at \$300 per lesson</li> </ul>
Pre P1-S3	Inspiring Summer Package 2: English Basic Brush-Up 英文精讀課	<ul> <li>Advanced Grammar and Reading (7 lessons)</li> <li>Love to Read (7 lessons)</li> <li>Total fees: \$4200, at \$300 per lesson</li> </ul>
Pre P1-S3	Inspiring Summer Package 3: Write with Finesse 妙筆英文寫作課	<ul> <li>Advanced Grammar and Reading (7 lessons)</li> <li>Love to Write (7 lessons)</li> <li>Total fees: \$4200, at \$300 per lesson</li> </ul>
Pre P1-S3	Inspiring Summer Package 4: Succeed with Confidence 名校英文直通課	<ul> <li>Success Track (7 lessons) (DGJS, Good Hope, St Mary's, St Joseph's, Pre IGCSE)</li> <li>Speech and Debate (7 lessons) Total fees: \$4200, at \$300 per lesson</li> </ul>
		中文
Pre P1-S3	Inspiring Summer Package 1: Chinese, English and Maths 學好中英數	<ul> <li>Chinese Inspiring (7 lessons)</li> <li>English Inspiring (7 lessons)</li> <li>Maths Inspiring (7 lessons)</li> <li>Total fees: \$6300, at \$300 per lesson</li> </ul>
Pre P1-P6	中文啓航成長課	- 愛上語文(7課) - 中文寫作(7課) - 普通話拼音及說話(7課) Total fees: \$5880, at \$280 per lesson
Pre S1-S3	中文高分精讀課	- 智愛綜合語文(7課) - 中文寫作(7課) Total fees: \$4200, at \$300 per lesson
Pre S4-S6	中文摘星制勝課	<ul> <li>智愛中文DSE綜合班(7課)</li> <li>DSE文言文範文精讀(7課)</li> <li>中文寫作(7課)</li> <li>Total fees: \$6300, at \$300 per lesson</li> </ul>

\*\* Students who take the above packages can enjoy a 10% discount when joining any of the summer camps.

\*\* 報讀上述課程組合的學生, 報讀任一夏令營可享有九折優惠。



# Weekly Inspiring English Course Overview

Summer is a perfect time to practise skills overlooked during the school year. Improve speaking by taking part in a debate, gain a new love of writing by composing poems, or increase accuracy through grammar practice.

<u>Grades</u>	<u>Course Names</u>	Who Should Take This?	<u>No. of</u> Lessons	<u>Page No.</u> in Full <u>Catalogue</u>
		<u>Primary</u>		
Pre P1-P6	Advanced Grammar and Reading 高級語法與閱讀	<ul> <li>Students who want to keep their grammar skills strong over summer.</li> </ul>	7	11
Pre P1-P6	Critical Reading and Writing 批判性閱讀和寫作	<ul> <li>Students keen to learn more about literature and to challenge themselves to think in new ways about what they read.</li> </ul>	7	14
Pre P1-P6	Love to Write 愛上寫作班	<ul> <li>Students looking to enhance their writing skills for a large range of text types.</li> </ul>	7	17
Pre P1-P6	Love to Read 愛上閱讀班	<ul> <li>Students who would like to boost their foundational reading skills.</li> </ul>	7	20
Pre P4-P6	Speech and Debate 演講 及辯論	<ul> <li>Students who would like to train up their voice projection, confidence and speech delivery.</li> </ul>	7	22
Pre P1-P6	Success Track 智愛學校 課程 (DGJS, Good Hope, St Mary's, St Joseph's, Pre IGCSE)	<ul> <li>Students who would like to improve their in-school studies by preparing for the topics in the upcoming school year.</li> </ul>	7	24
		Lower Secondary		
Pre Y7-Y9	Voyage International 啟 航課程 國際班 (IB / IGCSE / SSAT)	<ul> <li>Students who are looking for an early start to prepare for IB / IGCSE / SSAT assessments.</li> </ul>	7	36
Pre S1-S3	Voyage Pre-DSE Distinction 啟航課程 高階 班	<ul> <li>Strong students who are looking for an early start to prepare for top grades in the HKDSE.</li> </ul>	7	37
Pre S1-S3	Voyage Pre-DSE Foundation 啟航課程基礎 班	<ul> <li>Students who would like to brush up their foundation skills to prepare for the HKDSE.</li> </ul>	7	38
Pre S1-S3	Advanced Grammar and Reading 高級語法與閱讀	<ul> <li>Students who want to keep their grammar skills strong over summer.</li> </ul>	7	11
Pre S1-S3	Critical Reading and Writing 批判性閱讀和寫作	<ul> <li>Students keen to learn more about literature and to challenge themselves to think in new ways about what they read.</li> </ul>	7	14
Pre S1-S3	Love to Write 愛上寫作班	<ul> <li>Students looking to enhance their writing skills for a large range of text types.</li> </ul>	7	17
Pre S1-S3	Speech and Debate 演講 及辯論	<ul> <li>Students who would like to train up their voice projection, confidence and speech delivery.</li> </ul>	7	22

Pre S1-S3	Success Track 智愛學校 課程 (DGS, Good Hope, St Mary's, St Joseph, IGCSE)	<ul> <li>Students who would like to improve their grades by preparing for the topics in the upcoming school year.</li> </ul>	7	24
		Upper Secondary		
Pre Y10-12	Discovery International 探索課程 國際班 (IB / IGCSE / A Level)	<ul> <li>Students looking to boost their IB / IGCSE / A Level grades through focused study of key skills.</li> </ul>	7	39
Pre S4-S6	Discovery DSE Distinction DSE 探索課程 高階班	<ul> <li>Students aiming for grade 5 and above at DSE, who need to learn the top techniques and key study habits to set them on the path to success.</li> </ul>	7	40
Pre S4-S6	Discovery DSE Foundation DSE 探索課 程 基礎班	<ul> <li>Students aiming for grade 4 at DSE, who need strong foundations in core skills across all papers.</li> </ul>	7	41



# 

## 夏木中文課程概覽

在這個夏天,和鬱鬱蔥蔥的樹木一起茁壯成長。在愛上語文班和老師們一起愛上中文閱讀,學習有趣的兒童文學;在中文寫作班 和老師們一起譜寫優美的文字,學習好詞佳句;在童心中文班和老師們一起學習讀寫技巧,令你的中文成績更上一層樓;在普通 話拼音及說話班,和老師們一起趣學拼音,說一口流利的普通話!

<u>年級</u>	<u>課程</u>	學習目標	<u>課時數</u>	完整版頁數
		夏木小學中文課程		
	愛上語文	通過閱讀豐富有趣的經典兒童文學讀本及寫作, 提升學生的閱讀能 力, 培養學生的閱讀興趣	7課	42
小一預備	中文寫作	重點培養學生的觀察和描述能力,透過傳授不同文體的基本寫作技 巧	7課	45
級至至小 六預備級	童心中文	課程參考學校的語文教材, 融合閱讀和寫作, 循序漸進地帶領孩子 領略中文之美	7課	48
	<b>普通話拼音及</b> 說 話	通過誦讀、拼音字卡和遊戲等方式, 支援學生在普教中學校或 普通話課堂上的學習需要	7課	50
		夏木初中中文課程		
	智愛綜合語文	循序漸進, 由基礎閱讀到複雜文本解析, 由淺入深地幫助同學準備 DSE的考點	7課	44
中一預備 級至中三 預備級	中文寫作	重點培養學生的觀察和描述能力, 透過傳授不同文體的基本寫作技 巧	7課	45
	普通話水平測試	根據考試大綱針並配合模擬試題在考試前與學生進行模擬演練,使 學生熟悉考試內容及流程,輕鬆應對不同題型	7課	50
		夏木高中中文課程		
	中文 DSE 綜合班	精準定位每位學生強弱項, 針對性定制專屬學習計劃和提分方案全 面强化聽、說、讀、寫方面的能力和考試技巧	7課	51
中四預備 級至中六 預備級	DSE 文言文範文 精讀	幫助學生在短期內高效、扎實掌握文言文範文,全面提高閱讀理解 文言文的技巧, 衝刺 DSE	7課	52
	國際班∶IB中文、A Level 中文	帶領學生學習掌握深入分析文學作品的技巧, 訓練學生以準確的術 語和修辭來寫作, 流暢表達個人觀點	7課	53



## Weekly Inspiring Maths Course Overview

Get a head start for the coming school year by studying key topics with our experienced and engaging tutors. 我們的數學 課堂可以提供英文或中文雙語教學。你將在這個夏天與我們的經驗豐富的導師們一起學習重點知識,並取得卓越的進步,從而在 九月搶得先機!

<u>Grades</u>	<u>Course Names</u>	Who Should Take This?	<u>No. of</u> <u>Lessons</u>	<u>Page No.</u> in Full Catalogue
		<u>Primary</u>		
Pre P1-P6	數學思維班 (中文班)		7	55
Pre P1-P6	Mathematical Mind (taught in English)	<ul> <li>Primary school students who are eager to use and enjoy maths while excelling in the subject</li> </ul>	7	55
		Lower Secondary		
Pre S1-S3	Pre-DSE數學班(中文 班)	<ul> <li>Lower secondary school students who would like to excel in mathematics and tackle challenges in the subject.</li> </ul>	7	57
Pre S1-S3	Pre-DSE Maths (taught in English)		7	57
Pre Y7-9	Pre-IGCSE Maths		7	59
Pre Y7-9	IB (MYP) Maths	1		60
		Upper Secondary		
Pre S4-S6	DSE數學班 (中文班)		7	62
Pre S4-S6	DSE Maths (taught in English)	<ul> <li>Upper secondary school students who want to boost their mathematical skills to prepare for their public examinations</li> </ul>	7	62
Pre Y10-12	IGCSE / A Level Maths		7	64
Pre Y10-12	IB (MYP) Maths		7	66
Pre Y10-12	IB (DP) Maths		7	60

# Summer Intensive Courses 夏日精選課程 2025

From 16th June to 31st August, i-Learner has chosen the best short courses from her decades of experience in nurturing students into confident English speakers, enthusiastic learners and empathetic young adults. i-Learner summer intensive courses range from basic important grammar topics to advanced literary analysis, from speech giving to crafting a compelling personal statement. It provides courses on Chinese, English and Maths to students from lower primary to upper secondary. The packages for different levels combine our intensive courses in order to create the biggest impact for your summer academic dreams. Seats are limited. Start enrolling now!

i-Learner將於6月16日至8月31日推出暑期短期課程精選, 匯聚多年教學經驗中最具成效的課程內容, 致力培養學生為熟練使用 兩文三語、熱愛求知、朝氣蓬勃的青年。課程涵蓋中、英、數, 適合小學至高中學生, 內容從基礎文法到進階文學分析、公開演講 到個人陳述寫作, 全方位提升語言能力與人文素養。我們針對不同年級設計了最有效的課程組合, 幫助學生在暑期實現最大的學 術突破。名額有限, 立即報名, 讓這個暑假成為孩子進步的關鍵時刻!



## **Summer Intensive Course Packages**

# 夏日課程組合

i-Learner intensive courses packages provide strong, effective academic solutions for students and parents this summer. i-Learner精選課程組合為學生與家長提供強大而有效的暑期學習方案。

#### Primary Packages 小學課程組合

Summer Package 1: Fundamentals 中英文基礎班	Summer Package 2: Creativity and Extension 中英文創意班	Summer Package 3: English and Science 英文科學强化班
<ol> <li>Grammar Key Topics (10 lessons)</li> <li>Book Club (5 lessons) / Intensive Reading Comprehension (10 lessons)</li> <li>語文基礎 (選一個, 五課)</li> </ol>	<ol> <li>Speech and Debate Fast Track (12 lessons)</li> <li>Critical Reading and Writing Fast Track (12 lessons)</li> <li>兒童文學和寫作 (選一個, 五課)</li> </ol>	<ol> <li>Grammar Key Topics (10 lessons)</li> <li>Science Key Topics (10 lessons)</li> </ol>
Total fees:\$5600/\$7000, at \$280 per lesson	Total fees: \$8120, at \$280 per lesson	Total fees: \$5600, at \$280 per lesson

### Lower Secondary Packages 初中課程組合

Summer Package 1: Foundation	Summer Package 2: Distinction	Summer Package 3: IGCSE / IB
中英文基礎鞏固	中英文精讀精寫	中英數三科致勝
<ol> <li>Voyage Pre-DSE Foundation Fast Track (12 lessons)</li> <li>Language and Vocabulary (5 lessons)</li> <li>文言文/寫作/閱讀(選一個, 五課)</li> <li>Total fees: \$6336, at \$288 per lesson</li> </ol>	<ol> <li>Voyage Pre-DSE Distinction Fast Track (12 lessons)</li> <li>Essay Writing (10 lessons)</li> <li>文言文/寫作/閱讀(選一個, 五課)</li> </ol> Total fees: \$7560, at \$288 per lesson	<ol> <li>Essay Writing (10 lessons)</li> <li>Critical Reading and Writing Fast Track (12 lessons)</li> <li>Mathematical Mind Inspiring (7 lessons)</li> <li>Total fees: \$8700, at \$300 per lesson</li> </ol>

### <u>Upper Secondary Packages 高中課程組合</u>

Summer Package 1: DSE DSE摘星	Summer Package 2: IGCSE and A Level 應試精修班	Summer Package 3: IB IB衝刺班
<ol> <li>DSE English Intensive (10 lessons)</li> <li>DSE 寫作技巧 (5 lessons)</li> <li>DSE 白話文答題技巧 (5 lessons)</li> <li>Personal Statement Workshops (6 lessons)</li> </ol> Total fees: \$9100, at \$350 per lesson	<ol> <li>IGCSE Intensive English Language A / B, or A Level Intensive, or Discovery International Fast Track (10 lessons)</li> <li>Personal Statement Workshops (6 lessons)</li> </ol> Total fees: \$8000, at \$350 per lesson	<ol> <li>IB Intensive (10 lessons)</li> <li>IB 中文精讀 Language A / B (10 lessons)</li> <li>IB Maths Inspiring (7 lessons)</li> <li>Personal Statement Workshops (6 lessons)</li> </ol> Total fees: \$16500, at \$350 per lesson

\*\* Students who take the above packages can enjoy a 10% discount when joining any of the summer camps.

\*\* 報讀上述課程組合的學生, 報讀任一夏令營可享有九折優惠。



# Summer Intensive English Course Overview

<u>Grades</u>	<u>Course Names</u>	Who Should Take This?	<u>No. of</u> Lessons	<u>Page No.</u> <u>in Full</u> Catalogue		
	Primary					
Pre P1-P6	1. Grammar Key Topics 英文文法重點	<ul> <li>Students who want to keep their grammar skills strong over summer.</li> </ul>	10	77		
Pre P4-P6	2. Grammar and Writing 英文寫作和文法	<ul> <li>Students who need help using correct grammar when speaking and writing.</li> </ul>	10	78		
Pre P1-P6	3. Quill Workshops for Quill Language 羽毛筆文 法和寫作工作坊	<ul> <li>Students who are preparing for the Quill assessment and who would like feedback from a UK writing specialist on their grammar and writing abilities.</li> </ul>	5	79		
Pre P1-P6	4. Quill Workshops for Quill Literature 羽毛筆文 學和寫作工作坊	<ul> <li>Students who are preparing for the Quill assessment and who would like feedback from a UK writing specialist on their creative writing abilities.</li> </ul>	5	80		
Pre P2-P6	5. Critical Reading and Writing Highlights 批判性 閱讀和寫作重點	<ul> <li>Students keen to learn more about literature and to challenge themselves to think in new ways about what they read.</li> </ul>	5	81		
Pre P1-P6	6. Intensive Reading Comprehension 精選英 文閱讀理解	<ul> <li>Students who want to enhance their reading comprehension skills.</li> </ul>	10	82		
Pre P1-P6	7. Book Club 書蟲會	<ul> <li>Students who want to share their love of exciting stories with others.</li> </ul>	5	83		
Pre P2-P6	8. Phonics for Reading Aloud and Dictation 英文 拼音-閱讀-拼寫	<ul> <li>Students looking to improve their confidence with reading aloud and dictation.</li> </ul>	10	84		
Pre P5-S1	9. Science Key Topics 探 索科學	<ul> <li>Students who are interested in experiments and who would like to learn more Science in English.</li> </ul>	10	85		
		Lower Secondary				
Pre S1-S4	1. Grammar and Writing 英文寫作和文法	<ul> <li>Students who want to strengthen their writing with advanced and varied grammar.</li> </ul>	10	86		
Pre S1-S4	2. Essay Writing 英文議 論文寫作	<ul> <li>Students who want to write strong essays in just 10 lessons.</li> </ul>	10	87		
Pre S1-S4	3. Language and Vocabulary 英文詞匯進階	<ul> <li>Students looking to enhance their writing with richer vocabulary.</li> </ul>	5	88		
Pre S1-S4+	4. Quill Workshops for Language 羽毛筆文法和 寫作工作坊	<ul> <li>Students who are preparing for the Quill assessment and who would like feedback from a UK writing specialist on their grammar and writing abilities.</li> </ul>	5	89		
Pre S1-S4+	5. Quill Workshops for Literature 羽毛筆文學和 寫作工作坊	<ul> <li>Students who are preparing for the Quill assessment and who would like feedback from a UK writing specialist on their creative writing abilities.</li> </ul>	5	90		

Pre S1-S4	6. Critical Reading and Writing Highlights 批判性 閱讀和寫作	<ul> <li>Students keen to push their understanding of high-level literature and to challenge themselves to think in new ways about what they read.</li> </ul>	5	91
Pre S1-S4	7. Book Club 讀書會	<ul> <li>Students who want to analyse a book with the skills required in IGCSEs.</li> </ul>	5	92
		Upper Secondary		
Pre S5-S6	1. DSE English Intensive DSE英文精選	<ul> <li>Students who would like to boost their DSE results and establish good study habits to set them on the path to success.</li> </ul>	30	93
Pre Y9-10	2. IGCSE Intensive: English Language A (Cohort 2026, 2027) IGCSE英文A精選	<ul> <li>Students looking to boost their IGCSE grades through focused study of key skills.</li> </ul>	10	94
Pre S5-S6	3. Personal Statement and University Admissions 個人陳述與 大學面試	<ul> <li>Students preparing for admission to top universities that require compelling personal statements.</li> </ul>	6	97
Pre S4-S6	4. IELTS 雅思英語課程	<ul> <li>Students aiming to get the top grades in all four papers required for the best universities.</li> </ul>	6	97
Pre S4-S6	5. Oxbridge Interviews 牛津劍橋面試	<ul> <li>Students preparing to face the challenging interviews of Oxford and Cambridge.</li> </ul>	12	98
Pre S4-S6	6. LNAT / LSAT exams for law school applications 法律學院申 請	<ul> <li>Students aiming to get the top grades required to study Law in the US and UK.</li> </ul>	24	98
Pre S4-S6	7. MCAT / UCAT exams for medical school applications 醫學院申請	<ul> <li>Students aiming to get the top grades required to study Medicine in the US and UK.</li> </ul>	24	99
		<u>Fast Track Series</u> 速成精修班		
Pre P1-S3	1. Critical Reading and Writing Fast Track 批判 閱讀和寫作	<ul> <li>Students who want to finish the Critical Reading and Writing Summer programme in 2 to 4 weeks.</li> </ul>	6 or 12	101
Pre P1-S3	2. Love to Write Fast Track 愛上寫作	<ul> <li>Students who want to finish the Love to Write Summer programme in 2 to 4 weeks.</li> </ul>	6 or 12	106
Pre P1-S3	3. Love to Read Fast Track 愛上閱讀	<ul> <li>Students who want to finish the Love to Read Summer programme in 2 to 4 weeks.</li> </ul>	6 or 12	110
Pre P1-S3	4. Speech and Debate Fast Track 演講和辯論	<ul> <li>Students who want to finish the Speech and Debate Summer programme in 2 to 4 weeks.</li> </ul>	6 or 12	114

## 中文暑期課程:概覽



<u>年級</u>	<u>課程</u>	學習目標	<u>課時數</u>	<u>完整版頁碼</u>
	語文基礎:高效識字	結合漢字結構分析、圖像聯想與語境, 系統化擴充識字量, 提升 自主閱讀能力, 學習正確書寫與使用漢字	10課	119
	文言文∶成語故事和 中國文化	以經典成語故事爲媒介, 輕鬆接觸文言句式與傳統歷史文化, 啓 發學生對文言文的興趣, 為後續學習打好基礎	5課	119
小一預備 級至小三 預備級	修辭手法與寫作	從基礎修辭入手, 引導學生細緻觀察生活, 豐富語言表達, 讓寫 作更生動具感染力, 提升考試作文成績	5課	120
	兒童文學與寫作:沒 頭腦與不高興	通過精讀經典童書, 激發學生創意, 透過角色分析與情節改編, 培養寫作興趣, 並結合自身經歷創作校園小説	5課	120
	「高效學習力」工作坊	通過以互動活動和個人指導, 幫助學生掌握高效學習工具, 了解 自己的學習風格, 提升學習效率和考試成績	6課	129
	兒童文學與寫作:男 生賈里	通過精讀經典童書, 分析成長小說人物, 學習人物塑造技巧、故 事結構、敘事風格, 並結合自身經驗創作校園小説	5課	121
	語文基礎∶別字、詞 義辯析	針對高頻錯字與高頻詞語等專項練習, 理解相近字詞的細微差 別, 強化精準使用字詞的能力, 提高考試成績	5課	121
	語文基礎∶句義、段 義辯析	透過提問引導拆解句子關係與段落邏輯, 培養關鍵信息提取技 巧, 提升分析語境的能力, 提高考試成績	5課	122
	語文基礎∶段意和中 心思想	通過專項訓練, 教授學生尋找關鍵詞、判斷情感取向、歸納主旨 的方法, 系統提升總結與理解能力, 提高考試成績	5課	122
小四預備	文言文入門	精選短篇文言文, 結合歷史背景講解字詞古今異義, 培養學生的 興趣, 建立文言語感, 打好文言文學習的基礎	5課	123
	抒情手法和寫作	從直抒胸臆到借景抒情、借物説理, 幫助學生深化情感表達的層 次, 指導學生寫出真摯動人的描寫文和記敘文	5課	123
	説明文手法和寫作	分析説明文寫作手法,幫助學生掌握說明技巧,搭配圖表轉換練 習,清晰有條理地呈現知識性內容	5課	124
	議論文寫作	學習論點構建、論據鋪陳、論證技巧,透過實戰訓練,積纍議論 文寫作素材,強化說理說服力	5課	124
	實用文寫作	模擬真實場景(如書信、演講稿等),強調格式規範, 明確對象意 識, 全面提升實用文寫作技巧	5課	125
	普通話考試預備課程	針對朗讀(詞語和篇章)、說話等考試内容, 糾正發音弱點, 模擬 評核情境, 增強學生自信, 幫助學生應對普通話考試	10課	125
	「高效學習力」工作坊	通過以互動活動和個人指導, 幫助學生掌握高效學習工具, 了解 自己的學習風格, 提升學習效率和考試成績	6課	129
小六預備 級	小六升中分班試 (DGJS)	專為拔萃女小學小六升中分班試而設, 貼合校本重點, 通過專題 訓練和模擬考的方式, 幫助同學做好準備	13課	128
由37进	文言文和寫作	精選文言篇章, 結合字詞講解、閱讀分析與創意寫作訓練, 提升 文言理解能力, 將古文修養轉化為寫作養分	5課	126
中一預備 級至中三 預備級	實用文寫作	針對校園與生活場景, 掌握書信、報告等格式要點, 培養務實、 得體的寫作技巧, 提高實用文考試成績	5課	126
	閱讀採星:白話文和	訓練抽象思考與觀點歸納能力,深度解析文章主旨,培養邏輯思	5課	127

	哲學	辨能力,為DSE閱讀做好充分準備		
	閱讀採星:文學和歷 史的關係	以文學作品為鏡, 探究時代背景與創作脈絡, 理解文本與歷史的 關係, 為DSE閱讀打下堅實基礎	5課	127
	閱讀採星:報告文學	解析非虛構寫作的敘事策略, 學習如何平衡事實與文學性, 完成 具社會觀察力的評析	5課	128
中四預備 級至中六 預備級	DSE文言文精讀	精讀精解DSE文言文範文,帶領學生梳理中心思想,幫助學生 掌握內容架構,熟悉考核重點	10課	130
	DSE寫作技巧精讀	針對DSE記敘文與議論文,幫助學生培養審題技巧、改善文章 結構、提升語言表達、升華主題思想	5課	130
	DSE白話文答題技 巧精讀	剖析白話閱讀卷題型規律, 訓練關鍵字提取與答題邏輯, 結合範 例演練快速掌握高分策略	5課	130
	IB預備課程	根據IB考試特點, 帶領學生細讀文本, 提升學生的文學鑒賞與批 評能力, 尤其是文本對讀能力, 提升論文寫作	10課	131
	IGCSE預備課程	專爲IGCSE考生而設, 涵蓋中文一語、二語、外語三種課程, 聚 焦文本分析與語言運用, 提升實戰能力	10課	132





English and Chinese Summer Camps 夏令營

This summer, ignite your curiosity and language skills at the i-Learner Adventure Academy! Choose from 1, 2 or all 7 exciting weeks, packed with:

這個夏天,在i-Learner探索學苑點燃孩子的好奇心和語言技能!選擇1週、2週或全部7週精彩課程,內容豐富:

- Academic Inspiration 學術啟發: Spark your passion for learning with engaging activities to keep you curious all summer long. Try new subjects, ranging from science exploration to publishing skills and game coding to Latin, and apply yourself to exciting projects.
   通過參與吸引力滿滿的活動來激發孩子對學習的熱情,讓他們整個夏天都保持好奇心。嘗試新知識,從 科學探索到出版技能,從遊戲編碼到拉丁語,投入到令人興奮的項目中。
- Immersive English 沉浸式英語: Learn through interactive activities, workshops, and real-world scenarios, all accompanied by tutors from Oxford and Cambridge Universities. Boost your confidence and communication!
   通過互動活動、工作坊和在真實情境中學習,並由來自牛津和劍橋大學的導師陪伴,提升孩子的自信和 溝通能力!
- Immersive Mandarin 樂學中文: Follow our tutors to navigate our beloved streets and buildings, woods and harbours, parks and museums; learn Mandarin Chinese through games, reciting and storytelling.
   通過游戲、朗誦、故事會等活動培養普通話語感,提升聽説能力;導師帶領導賞,追尋香港文學蹤跡,學習作家如何書寫自然與人文,培養讀寫技巧。
- Friendship Fun 友誼樂趣: Make lifelong friends through games, expeditions, and shared adventures.
   通過遊戲、探險和共同的冒險活動結交真正朋友。
- Variety, the Spice of Life 多樣性, 生活的調味品: Explore a different theme each week, choosing between familiar favourites and advanced challenges.
   毎週探索不同的主題, 選擇熟悉的愛好或進階挑戰。

i-Learner Adventure Academy: Where unforgettable memories and language skills take root! 智愛探索學苑:在這裡, 難忘的回憶和語言技能生根發芽!



<b>9:00 - 9:30 Group Activity</b> 團體活動 Build social and linguistic confidence while kicking off learning about the theme of the day. 透過探索毎日主題, 建立社交和語言自信					
9:30 – 12:00 Project Time / Expedition項目或外訪 Take part in experiments, visits, reading projects and interactive learning. .參與實驗、參觀, 以及閱讀計劃和互動學習					
<b>12:00 - 14:00 Foodie Field Trips</b> 食的學問 Explore every aspect of food, including restaurant etiquette, the vocabulary and grammar of ordering, and how to follow your own recipes. 探索飲食文化的各個層面,包括餐桌禮儀、點餐用語 和語法,以及如何跟隨自製食譜烹調。	12:00 - 17:00 One Week Around Hong Kong 週遊香港 <i>(lunch included, minimum students: 4, Mandarin or English</i> 包含午餐, <i>4</i> 位成行, 普通 話或英語 <i>)</i>				
14:00 – 15:10 Elective 1 選修課1	<ul> <li>Or Monday: Ferry Trip to Wan Chai, Tram to Central Library 搭渡輪至灣仔及「叮叮 車」至中央圖書館</li> </ul>				
15:20 – 16:30 Elective 2 選修課2	<ul> <li>Tuesday: Stanley Market 赤柱市集和沙 灘</li> <li>Wednesday: Peak and Central 山頂及 中環</li> </ul>				
16:40 - 17:50 Elective 3 選修課3	● Thursday: DisneyLand 迪士尼樂園 ● Friday: HKU 香港大學				

Fees費用: a. Half-day camp 半日(09:00 - 14:00): \$5980 (含午餐) \$4980 (不含午餐, 12:00結束)

- b. Travelling around Hong Kong週遊香港 (12:00 17:00): \$5980
- c. Whole-day camp 全日(0900 17:00): \$9960



- English Speaking Craze 出口成文
- ●象形説故事
  - www.facebook.com/ilearner.centre/

@ilearner.centre

- www.i-learner.edu.hk
- TST Centre WC

WhatsApp: 9049 3014 Tel: 3113 8815

0 l earne

Address: 6/F, 303 Hennessy Road, Wan Chai, HK Centre WhatsApp: 6468 8366 Tel: 3611 8400